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Bu aralar Ordu ili kent konseyi kurulumu için çalışmalar sürdürülüyor… Heyetler oluşturuluyor...
Bu konuda alt yapılar oluşuyor...
  Bence olumlu bir girişim... Olumlu bir gelişme... Olumlu bir yapılanma... 
  FATSA, bu yapılanmanın içinde mutlaka yerini almalıdır... Fatsa’da da kent konseyinin alt
yapıları oluşturulmalı, heyetler belirlenmelidir... 
  Kent konseyleri ve buna benzer oluşumlar, kentin dokusunu mutlaka değiştirir... Sosyo
ekonomik gelişmelere ön ayak olur... 
  Kentin dünü, bugünü ve geleceği böylesi oluşumlarda masaya yatırılır ve geleceğe hedef
belirlenir... 
  Her alandan insanlar böyle oluşumlarda yer alabilir... 
  FATSA bu konuda bir deneyim yaşadı aslında... 
  Bundan önce Fatsa hinterlandında yedi ilçeyi kapsayan ve FATSA ve çevre ilçeler kurultayı
diye adlandırılan bir etkinlik vardı, bu etkinlik her nedense bugün yapılamıyor artık... 
  İlk yıllarında iyi gelişmeler elde eden bu etkinlik, daha sonraki yıllarda üzerine "siyaset
çöreklenince" sessiz sedasız denizin derinliklerine battı ve yok olup gitti... 
  Şimdi yeni bir fırsat var... 
  FATSA bu fırsatı iyi değerlendirmeli, il genelinde oluşturulacak kent konseyi heyetine ağırlığını
koymalıdır... 
  Geçmiş dönemde yaşanılan olumsuzluklar da göz önünde bulundurularak , geleceğine, doğru
ve ayakları yere basan hedefler koymalıdır... 
  Hiç bir şey durağan değil... Her geçen gün, kent yeni gelişmelere gebe.. Yeni yatırımlara
yelken açmakta... 
  Bu bağlamda, ilçenin STK’ları, yerel yöneticileri, akademik beyinler, "akil" adamlar ve sivil halk
böyle bir yapılanmanın içinde yer almalıdır... 
  FATSA bu konuda oldukça da deneyimlidir... 
  Hatta Eskişehir ili Kent Konseyi'nde yer almış, yer almakla kalmayıp konseye başkanlık da
yapmış akademik beyinlerimiz vardır bizim... 
  Hemşerimiz Prof. Nadir Suğur dan da bu konuda çok olumlu destekler alınabilinir.
  Kentler büyüdüğü sürece, sosyal ve ekonomik altyapıları geliştirilmekle kent olabilirler... 
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